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我司为中国 ·辽宁大江大河矿业工贸有限公司铷、铯金属厂家在海外的代理经销商。

Our company is China Liaoning Dajiang Dahe Mining Industry and Trade Co., Ltd. rubidium,
cesiummetal manufacturers in the overseas distributor.

价格调整说明：

Pr ice adjustment instruct ions:

品名
参数

FOB:单价（RMB\万元\公斤）：外币按当日汇率折算美金

单笔交易
<50 公斤

单笔交易
<500 公斤

单笔交易
<1000 公斤

单笔交易
≥1000 公斤

金属铷
≥99.9% 95 90 85 80

≥99.99% 105 100 95 90

金属铯
≥99.9% 95 90 85 80

≥99.99% 105 100 95 90

name
Specification

FOB: unit price (RMB thousand thousand kg): foreign
currency converted to US dollars at the exchange rate
of the day

Single
transaction
<50 kg

Single
transaction
<500 kg

Single
transaction
<1000 kg

Single
transaction
≥1000 kg

RUBIDIUM
≥99.9% 95 90 85 80

≥99.99% 105 100 95 90

CESIUM
≥99.9% 95 90 85 80

≥99.99% 105 100 95 90



1、以上价格表自 2025 年 2 月 25 日起执行，止 2025年 6 月 1 日，

到期后如没有新的价格调整通知，本表继续有效。

1. The above pr ice l ist wi ll be imp lemented from February 25, 2025,
and the exp irat ion date is June 1, 2025. If there is no new pr ice adjustment
not ice after the exp irat ion, th is l ist wi ll cont inue to be valid.

2、根据商务部、海关总署、国家税务局通知，对美国出口铷、铯金属
在上表基础上另外加征 8%海关税，其他国家均按上表执行。

2. Accord ing to the not ice of the Ministry of Commerce, the General

Admin istrat ion of Customs, and the State Admin istrat ion of Taxat ion, an

add it ional 8% customs duty wi ll be levied on the bas ic pr ice in the above

tab le for rubid ium and ces ium metals exported to the United States, and

the pr ices of other countr ies wi ll be imp lemented accord ing to the above

table.

3、上表中价格对长期订货或战略合作买方可再给予适当优惠让利。

3. The pr ices in the above tab le can g ive appropr iate d iscounts to
buyers for long-term orders or strateg ic cooperat ion.

4、上表价格为（FOB）包含产品、包装、办理一切出口手续、国

内运费、保 险等一切费用，自出口港至买方港国际航空或船运、运

费保险费由买方承担。我司包办一切出口批文手续。

4. The pr ices in the above tab le include: products, profess ional

packag ing, hand l ing all export procedures, domest ic freight, insurance

and other expenses. The internat ional air or sh ip freight and insurance

premiums from the export port to the buyer's port shall be borne by the

buyer. Our company takes care of all export approval procedures.

5、我司对全球客户单笔合同最低 5 公斤发货。韩国、日本、台湾

地区可以海运，远海国家须航空运输。

5. Our company sh ips a min imum of 5 ki lograms for a sing le contract

for g lobal customers. South Korea, Japan, and Taiwan can be shipped by

sea, and in land countr ies must be transported by air.

CEO Person in charge (CEO 负责人) ：ZHAODI 赵迪

Tel电话：+86 18100488001 Email 电子邮箱：maxtor95@qq.com

2025年3月19日

mailto:2875566979@qq.com
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